

Title (en)

ROLLTOP DISKETTE CONTAINER.

Title (de)

DISKETTENBEHÄLTER MIT ROLLADENDECKEL.

Title (fr)

CONTENEUR DE DISQUETTES A CYLINDRE.

Publication

**EP 0160657 A1 19851113 (EN)**

Application

**EP 84902875 A 19840710**

Priority

US 54942483 A 19831107

Abstract (en)

[origin: WO8502096A1] A rolltop diskette container which requires no more desk area when in the open position than it does when closed. The rolltop diskette container can store up to 100 of the 5-1/4 inch diameter (133 millimeter) diskettes and requires approximately the same desk area as the conventional flip-top diskette container which can store up to 50 of the 5-1/4 inch diameter diskettes. The rolltop diskette container is comprised of two side panels (1) and (2), a bottom panel (3) that is secured to the side panels and a rolltop (4) that is moveably secured to the side panels. A plurality of partitions (6) and (7) are located inside the container to separate the diskettes in accordance with user requirements.

Abstract (fr)

Conteneur de disquettes à cylindre ne nécessitant pas plus de place sur le bureau en position ouverte qu'en position fermée. Le conteneur de disquettes à cylindre peut stocker jusqu'à 100 disquettes de 5 1/4 pouces de diamètre (133 millimètres) et utilise approximativement la même place sur le bureau que le conteneur de disquettes à couvercle basculant conventionnel qui peut stocker jusqu'à 50 disquettes de 5 1/4 pouces de diamètre. Le conteneur de disquettes à cylindre se compose de deux panneaux latéraux (1) et (2), d'un panneau de fond (3) fixé aux panneaux latéraux et d'un couvercle articulé (4) fixé de manière mobile aux panneaux latéraux. Une pluralité de séparations (6) et (7) se trouve à l'intérieur du conteneur pour séparer les disquettes en fonction des besoins de l'utilisateur.

IPC 1-7

**A47B 63/00; B65D 85/00**

IPC 8 full level

**B42F 17/08** (2006.01); **G11B 33/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B42F 17/08** (2013.01); **G11B 33/0438** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8502096A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8502096 A1 19850523**; AU 3154984 A 19850603; EP 0160657 A1 19851113

DOCDB simple family (application)

**US 8401085 W 19840710**; AU 3154984 A 19840710; EP 84902875 A 19840710